



**产品名称：**一次性使用无菌输尿管支架套装

**注册证号：**吉械注准20212140095

**适用范围：**适用于临床中供尿路支撑引流用。

**产品结构：**输尿管支架管、导丝、推管、调节夹。

**产品特点：**

1. 多侧孔设计,防止导管堵塞,保证通畅引流。
2. 医用聚氨酯材料制成,柔软有弹性,具有良好的生物相容性和顺应性。
3. 产品有双端开口和单端开口两大型号,下有多种外径、长度规格的区别,适用不同病患。
4. 通体带显影功能。
5. “J”形设计,防止导管从肾盂及膀胱脱出。

Product Name: Disposable Sterile Ureteral Stent Kit

Registration No.: JXZZ 20212140095

Scope of Application: It is suitable for clinical use as a urinary tract support and drainage device.

Product Structure: Ureteral stent tube, guide wire, pusher tube, and adjusting clip.

Product Features:

- 1.The product features a design of multiple side holes to prevent the catheter from clogging and ensure smooth drainage.
- 2.The product is made of medical-grade polyurethane material, which is soft, elastic, and has excellent biocompatibility and adaptability.
- 3.The product is available in two main models: double-ended open and single-ended open. There are also various specifications in terms of outside diameter and length to accommodate different patients' needs.
- 4.The entire device has an imaging function.
- 5.The "J" shape design helps prevent the catheter from slipping out of the renal pelvis and bladder.

